Postponement Announcement of CCMT2022

(China CNC Machine Tool Fair 2022)

Dear exhibitors, visitors and business partners,

As COVID-19 cases continue to rise recently, China is in face of a nationwide resurgence of the

pandemic. In particular, the situation in Shanghai has become severe and complicated. Since your

health has always been our top priority and follow the relevant requirements of the local

government's firm actions to tackle the pandemic, we are very sorry to inform you that China CNC

Machine Tool Fair 2022 (CCMT2022) (scheduled take place from April 11th-15th 2022 at Shanghai

New International Expo Center) will be postponed, through which we hope to reach the best

possible outcome for all involved parties.

We will pay close attention to the situation of the pandemic and maintain necessary communication

with the exhibition center and relevant government authorities. New schedules of the postponed

event will be announced as soon as possible.

Hereby we would like to express our heartfelt appreciation for your strong support to CCMT in the

past 20 years. We truly apologize for the inconvenience caused by the postponement, and we

promise to do our best in follow-up services.

Thank you for your understanding. Wish you good health, happiness and prosperity!

Sponso

China Machine Tool & Tool Builders' Association

Organizers

China Machine Tool & Food Builders' Association

Shanghai International Exhibition (Group) Co., Lt

March 18th 2022

中国机床工具工业协会文件

中床协(2022) 015 号

第十二届中国数控机床展览会(CCMT2022) 延期通知

尊敬的境内外展团、展商及观众:

近期新冠肺炎疫情在全国多点突发,处于上升趋势,尤其是上海市疫情形势严峻复杂。为积极配合和落实政府部门对疫情防控的相关要求,切实保障参展商和观众的身体健康与生命安全,确保境内外参展商的参展效果,原定于 2022 年 4 月 11 日至 15 日在上海新国际博览中心举办的第十二届中国数控机床展览会(CCMT2022)将延期举办。

我们将密切关注疫情的发展,与展馆方和相关政府部门保持沟通协商,延期后的具体调整方案将另行通知。

感谢境内外展团、展商、观众及合作单位 20 多年来对 CCMT 展会的大力支持和积极配合!因展会延期造成的诸多不便,我们深表歉意,敬请谅解;我们也将竭诚做好后续服务。

特此通知,望互相知照。祝您身体健康,平安顺遂,事业兴旺!



